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commissie bestuurlijke en administratieve organisatie 

Debriefing Zitting van 12 oktober 2023 

 

 
Samenstelling: 

 
 
Aanwezig: 

Ann De Ridder; Nicole Billens; Gust Crabbe; Jeroen Tiebout; Gunther Coppens; Kim Paesmans; Wim 

Peeters; Siebe Ruykens; Lucien Wauters; Jean Cornand; Raimondo Palermo; Lydie De Smet; Michel  
Miedzinski; Jeroen Steeman 

Patricia Dereymaeker, secretaris 

 

Eveneens aanwezig: 

Daniel De Maeght; Jan Desmeth; Veerle Seré; Herwig Smeets; Ann Verheyen; Brahim Harfaoui; Eddy 
Longeval; Guy Jonville; Kathleen D'Herde; Marleen De Kegel; Olivier Huygens; An Speeckaert; Marina 

Bosmans; Wenke Peetroons; Shannen Crijns 

 

Afwezig: 

Viviane De Gieter 

 
 

BESPREEKPUNTEN 
 

Cultuur & Toerisme & Erfgoed  
 

1 2023_BAO_00019 Stopzetting 
concessieovereenkomst de Koetsier en opvolging - 

Kennisgeving Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Toelichting ter zitting. 
 

Opmerkingen 
Dit punt wordt toegelicht door Marina Bosmans, afdelingshoofd Burgerzaken. 

Vraag van Wim Peeters: 

- Wil dit zeggen dat de huidige uitbater alles nog voorziet van verwarming enz. zodat er geen 
extra schade zou zijn als er niets zou opstaan. Dat men daar toch op toeziet? 

Antwoord van Marina Bosmans:  
- Ja we zullen er met de gebouwendienst ook op toezien. En uiteraard blijven zij huurder tot 

datum overname en zijn ze ook nog verantwoordelijk voor het pand. 
 

 

Omgeving  
 

2 2023_BAO_00020 Ontwerp Herbestemming kerk 
Oudenaken - toelichting door ontwerpers - 

Kennisgeving Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Tijdens het college op 25 september 2023, om 15u, werd het ontwerp voor de herbestemming van de 
kerk Oudenaken door Architectuur Depot voorgesteld. 

 
Opmerkingen 

Dit punt wordt toegelicht door Shannen Crijns, ontwerper van Architectuur Depot. 
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Vraag van Wim Peeters. 
- Wordt er nog iets gedaan met de klokken en het uurwerk? 

- Worden er laadpalen voorzien voor elektrische wagens op de parking? 
Antwoord van Shannen Crijns. 

- Klokken: er is niet voorzien dat deze weggaan. We weten dat de klokken een bepaalde 

signaalwaarde hebben in het dorp. We hebben het er niet specifiek over gehad.  
- Laadpalen: er zijn nu niet specifiek laadpalen voorzien. Het park met parking wordt volledig 

heraangelegd en er kunnen nu eventuele wachtbuizen met aansluitingen worden voorzien voor 
laadpalen zodat deze gemakkelijk en snel kunnen worden geplaatst. Wel moet worden bekeken hoe 

het zit met het verbruik van elektriciteit. Dit is een afweging die moet worden gemaakt. 
Jan Desmeth, burgemeester vult aan. 

- Uurwerk en klokken blijven. Van zodra we als gemeente de uitbating van de kerk hebben 

overgenomen luiden de klokken sinds ongeveer een jaar opnieuw, en dit zoals op de meeste 
plaatsen van 7 tot 22u. We zijn niet van plan om deze opnieuw uit te zetten. 

- Laadpalen: hierover werd nog niet gesproken tijdens dit voorontwerp omdat dit behoort tot het 
domein van openbare werken. De ontwerper moet nu werken aan het definitieve ontwerp en de 

omgevingsvergunningsaanvraag. Er is een verplichting voor openbare besturen om bij aanleg van 

nieuwe openbare parkeerplaatsen x% laadpalen te voorzien. Het aandeel laadpalen zal worden 
voorzien op deze parking bij het definitieve ontwerp. 

 
Vraag van Ann De Ridder. 

- Worden er op het dak zonnepanelen geplaatst? 
Antwoord van Shannen Crijns. 

- Ja, maar enkel het maximum toegelaten qua stabiliteit van de dakstructuur. Dit is mee 

gebudgetteerd. 
Jan Desmeth, burgemeester vult aan. 

- We gaan voor wat maximaal toegelaten is qua stabiliteit zonder extra kosten te moeten doen 
omwille van de stabiliteit. We kiezen voor de meest economisch rendabele manier, nl. waar de 

stabiliteit van de dakstructuur het toelaat  plaatsen we op andere gemeentelijke gebouwen  

(sporthallen, WZC, gemeentehuis) maximaal zonnepanelen. We kunnen aan energiedelen doen en wat 
we over hebben aan opgewekte elektriciteit op de andere daken kunnen we gebruiken voor 

Oudenaken. Dus we kiezen voor maximalisering en verantwoord met de centjes omgaan.  
 

Vraag van Gust Crabbe. 

- Verdwijnt de originele vloer? 
- Geeft een tip voor het aanplanten van esdoorn: deze plant is giftig voor paarden. Er zijn veel 

paardenliefhebbers. misschien beter een andere plant kiezen. 
Antwoord van Shannen Crijns. 

- De vloer verdwijnt. Het zijn andere volumes van vloerbedekking en deze hebben een bepaalde 
grootte. De oude vloer zou niet meer tot zijn recht komen. Wat er met de tegels gaat gebeuren 

moet nog worden besproken. 
 

 

Lokale Dienstencentra  
 

3 2023_BAO_00021 Huishoudelijk reglement Minder 
Mobielen Centrale - Standpunt 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Het vernieuwde ontwerp van huishoudelijk reglement van de Minder Mobielen Centrale wordt ter 
goedkeuring voorgelegd.  

 
Opmerkingen 

Dit punt wordt toegelicht door Wenke Peetroons, centrumcoördinator lokale dienstencentra. 

Vraag van Wim Peeters. 
- Is dit een elektrisch voertuig? 

Antwoord door Wenke Peetroons. 
- Ja. 
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Vraag van Ann De Ridder. 
- wordt er rekening gehouden met het inkomen? 

Antwoord van Wenke Peetroons. 
- Neen. In het reglement is wel voorzien dat gebruikers een afwijking van de bijdrage kunnen vragen 

aan het BCSZ indien ze moeite hebben om de bijdrage te betalen. 

- Er is geen koppeling met het inkomen voorzien. Dit zou wellicht de drempel verhogen om gebruik 
van te maken van de minder mobiele centrale.  

 Jan Desmeth, burgemeester vult aan. 
- Is ook niet zo eenvoudig om als iemand een rit reserveert een inkomensonderzoek te doen en dan 

de prijs te bepalen. Dit is niet de opdracht van de maatschappelijk assistenten. Zou misschien 
kunnen via het BCSZ? 

 

 

In opdracht, 

 

Patricia Dereymaeker        Ann De Ridder 

 

 

 

 

secretaris commissie        voorzitter commissie 

 


